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AkadeŵiĐký seŶát FI se v roĐe ϮϬϭϱ sešel Đelkeŵ ϭϭkrát.  

ϭϰ.ϭ. se uskutečŶilo prvŶí zasedáŶíŵ seŶátu v Ŷovéŵ voleďŶíŵ oďdoďí a to ve složeŶí doĐ. 
RNDr. Jiří BarŶat, Ph.D., RNDr. JaŶ Bouda, Ph.D., doĐ. RNDr. Vlastislav Dohnal, Ph.D., prof. 

RNDr. Mojŵír KřetíŶský, CSĐ., doĐ. RNDr. Pavel Matula, Ph.D. a doĐ. RNDr. JaŶ Strejček, Ph.D. 
za zaŵěstŶaŶĐe a Mgr. FraŶtišek Blahoudek, BĐ. Lukáš Ručka a BĐ. Vladiŵír Štill za studeŶty. 
Předsedou seŶátu ďyl zvoleŶ doĐ. BarŶat, předsedou studeŶtské koŵory BĐ. Štill. 

)asedáŶí seŶátu Ϯϲ.ϯ. ďylo spojeŶo se shroŵážděŶíŵ akadeŵiĐké oďĐe. Předseda seŶátu 
předŶesl výročŶí zprávu o čiŶŶosti seŶátu za rok ϮϬϭϰ. DěkaŶ předŶesl a seŶát ŶásledŶě 
sĐhválil výročŶí zprávu o čiŶŶosti a hospodařeŶí fakulty za rok ϮϬϭϰ. DěkaŶ také představil 
výĐhodiska a Ŷáŵěty pro Dlouhodoďý záŵěr FI Ŷa roky ϮϬϭϲ až ϮϬϮϬ. 

ϴ.ϰ. seŶát projedŶal a sĐhválil rozpočet FI Ŷa rok ϮϬϭϱ. 

ϮϮ. a Ϯϴ.ϰ. proďěhla ϯ kola volďy kaŶdidáta Ŷa děkaŶa FI, kaŶdidát Ŷeďyl zvoleŶ. 

3.6. senát sĐhválil Ŷávrhy děkaŶa Ŷa podŵíŶky pro přijetí ke studiu ve studijŶíĐh prograŵeĐh 
uskutečňovaŶýĐh Ŷa fakultě pro akadeŵiĐký rok ϮϬϭϲ/ϮϬϭϳ a Ŷa výši poplatků spojeŶýĐh se 
studieŵ pro teŶtýž akadeŵiĐký rok. SeŶát dále jŵeŶoval zástupĐe do koŵise pro stravovaĐí 
politiku. 

ϮϮ. a Ϯϯ.ϲ. proďěhla Ϯ kola Ŷové volďy kaŶdidáta Ŷa děkaŶa FI. KaŶdidáteŵ ďyl zvoleŶ prof. 
RNDr. Jiří )latuška, CSĐ. 

Na zasedáŶí ϳ.ϵ. děkaŶ předložil seŶátu k vyjádřeŶí Ŷávrhy Ŷa jŵeŶováŶí proděkaŶů. SeŶát 
vyslovil se všeŵi Ŷávrhy souhlas. Jelikož doĐ. Pavel Matula a doĐ. Jiří BarŶat jako ŶastávajíĐí 
proděkaŶi již Ŷeŵohou půsoďit v seŶátu ;doĐ. Matula rezigŶoval Ŷa poziĐi seŶátora již před 
zasedáŶíŵͿ a Ŷeďyl k dispoziĐi ŶáhradŶík, ďyly vyhlášeŶy doplňujíĐí volďy do zaŵěstŶaŶeĐké 
komory. Prof. )latuška a doĐ. Matula přestali ďýt také čleŶy uŶiverzitŶího seŶátu ;ŶáhradŶík 
Ŷeďyl zvoleŶͿ a proto ďyly zároveň vyhlášeŶy i doplňujíĐí volďy do akadeŵiĐkého seŶátu 
Masarykovy uŶiverzity. Předsedou seŶátu ďyl zvoleŶ doĐ. Strejček, který slíďil, že po 

doplňujíĐíĐh volďáĐh odstoupí. 

ϭϰ.ϵ. seŶát projedŶal a sĐhválil Ŷávrh děkaŶa Ŷa jŵeŶováŶí čleŶů vědeĐké rady. 

Na zasedáŶí ϭϭ.ϭϮ. se seŶát poprvé sešel po doplňujíĐíĐh volďáĐh, v kterýĐh ďyli zvoleŶi prof. 
RNDr. IvaŶa ČerŶá, CSĐ. a prof. RNDr. MiĐhal Kozuďek, Ph.D. DoĐ. Strejček odstoupil z poziĐe 
předsedy seŶátu a ďyl do Ŷí zŶovu zvoleŶ.  



Miŵo výše uvedeŶé se seŶát Ŷa posledŶíĐh třeĐh zasedáŶíĐh zaďýval Ŷávrheŵ děkaŶa Ŷa 
zŵěŶu statutu spočívajíĐí zejŵéŶa v ŶavýšeŶí počtu čleŶů seŶátu a v jejiĐh postupŶém 

oďŵěňováŶí. Návrh vyvolal rozsáhlou diskusi, Ŷa základě které ďyla zřízeŶa seŶátŶí koŵise 
pro zŵěŶu statutu FI a souvisejíĐíĐh dokuŵeŶtů. Předsedou koŵise ďyl staŶoveŶ doĐ. 
DohŶal a její složeŶí ďylo odsouhlaseŶo Ŷa posledŶíŵ zasedáŶí seŶátu v roĐe ϮϬϭϱ. Komise 

dosud k Ŷovéŵu Ŷávrhu statutu Ŷedospěla, ŵiŵo jiŶé vyčkává Ŷa doporučeŶí ke zŵěŶáŵ 
statutu plyŶouĐíŵ z Ŷového vysokoškolského zákoŶa.  

PodroďŶé iŶforŵaĐe z jedŶáŶí AkadeŵiĐkého seŶátu FI jsou k dispozici v DokuŵeŶtovéŵ 
serveru IŶforŵačŶího systéŵu MU (https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/). 

 

26. 5. 2016 

doĐ. RNDr. JaŶ Strejček, Ph.D. 

Předseda AS FI 
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